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 V ROHOZENSKÉ ŠKOLCE 
 

 Zima konečně ukázala to, co umí a poslala nám trochu sněhu. Hned jsme tuto situaci využili 

a šli jsme s dětmi sáňkovat, bobovat a jinak se bavit do sněhu. Nevíme, jak dlouho nám sníh vydrží 

a zda ještě nějaký za zimu napadne, tak abychom si to užili. I téma podle ŠVP je v lednu zimní. Učili 

jsme děti všímat si změn v přírodě, uvědomovat si, jak jsou tyto změny důležité pro přírodu. 

Poznávali jsme život v zimě u některých zvířat z volné přírody. Děti poznávaly jejich stopy, čím je 

můžeme přikrmovat, jak se správně v lese chovat, která zvířata jsou zimní spáči a která ne.  Povídali 

jsme si o zimních sportech a radovánkách, jak se dá zimy využít k zábavě.  Využívali jsme při tom 

nejrůznější knihy, obrázky, didaktické pomůcky, zmenšené modely, hry dramatické i deskové, bee-

boty, kostky, stavebnice apod.  V dílně a atelieru děti tvořily díla, která jsme následně vystavili v MŠ.   

Pracovali jsme při tom s různými materiály a pomocí různých technik. 

 V tomto měsíci začal výcvik bruslení na zimním stadionu v Poličce pro 5 až 6-

leté děti. Každé úterý dopoledne jedou děti hromadnou autobusovou dopravou 

v doprovodu 2 učitelek. V tento den, zůstává jedna učitelka ve školce s dětmi 

mladšími a probíhá běžná výuka. Celkem děti absolvují 9 lekcí bruslení. 

 Ve druhé polovině ledna jsme se věnovali dopravní výchově. Poznávali jsme 

dopravní značky, všímali si jejich barev, tvarů, a učili jsme děti jejich význam pro 

dopravu. U nejběžnějších značek jsme dětem vysvětlovali, co znamenají. Učili jsme 

děti, co jsou to dopravní prostředky a jak je poznáme. Děti určovaly, kde se tyto dopravní prostředky 

pohybují, která povolání jsou s nimi úzce spojena, na jaký pohon jezdí dopravní prostředky? Všímaly 

si, kolik mají kol, jakou mají barvu, kam jedou, kudy asi pojedou? Hrály hry s auty: které auto je 

rychlejší, které se trefí do garáže, kolik toho uveze auto, umí auto slalom, jaké má vzorky na kolech, 

odkrývací pexeso, apod….  Na toto téma také vzniklo několik výkresů i výrobků, které jsou vystaveny 

v MŠ. 

 V posledním týdnu jsme ve školce měli kontrolu z Krajské hygienické stanice PK.  Podle 

kontroly bylo vše v pořádku a v souladu s předpisy. 

 Na následující měsíce už plánujeme návštěvy muzea, kina i divadelní představení, takže se 

mají děti na co těšit.      
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